
Protok6t sporzqdzony z posiedzenia Komisji Gospodarczej i Ochrony Srodowiska
w dniu 27 marca 201-9 r.

Posiedzenie komisji rozpoczqlo sig o godz.15:00 a zakof czylo o godz.19:20

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonal jej przewodniczqcy Zuzek Bartiomiej.

W oparciu o zatqczonq listq obecno6ci stwierdzil ,2e posiedzenie komisjijest

a Przewodniczqcy Komisji poddaje pod glosowanie porzqdek posiedzenia komisji

lqcznie z przesuniqciem punkt6w: 5,t3it4 oraz wprowadzeniem
dodatkowego punktu do porzqdku obrad zmiany wieloletniej prognozy

finansowej gminy Bolesfawiec na lata 2019-2032.

W wyniku gfosowania porzqdek obrad zostat przyjqty jednogto5nie.

3. Przyjqcie protokolu z poprzedniego posiedzenia komisji.

Protok6t byt wyto2ony do wglqdu i przekazany drogq elektronicznq i zostaf

przyjqty bez zmian jednogfoSnie.

O Prawomocne.

2. Przyjqcie porzqdku posiedzenia.

Przewodniczqcy komisji zaproponowat przyjqcie porzqdku obrad jak w
otrzymanych zawiadomieniach o posiedzeniu.

Skarbnik Gminy Pan Jarostaw Jeziorowski zaproponowal wfqczenie do porzqdku

obrad zmian wieloletniej prognozy finansowej gminy Bolestawiec na lata 2019-

2Q32 oraz przesuniqcie punktu 5,13,14 przed zmianami w bud2ecie gminy pkt 4,

poniewa2 te projekty uchwat majq wplyw na proponowane zmiany w bud2ecie.
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4. Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie zasad i trybu udzielania
dotacji z bud2etu Gminy Bolestawiec na prace konserwatorskie i roboty
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytk6w.

Skarbnik Gminy omawia projekt uchwaly,kt6ry radni otrzymali na piSmie.

lnformuje,2e soiectwo w Bolestawcu przeznaczylo fundusz solecki ipieniqdze z

SKR na remont koiciota i aby mo2na realizowai to zadanie i rozliczyi dotacjq
musi byi podjqta uchwafa o zasadach itrybie udzielania dotacji do zabytk6w
wpisanych do rejestru zabytk6w.

Przewodniczqcy Komisji pyta kto jest za wydaniem opinii pozytywnej na temat
przedmiotowej uchwaty.

W drodze gtosowania wydano opiniq pozytywnq jednoglo6nie.

5. Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie okreSlenia warunk6w i

trybu finansowania zadania wtasnego Gminy Bolestawiec w zakresie sprzyjania
rozwojowi sportu.

Skarbnik Gminy omawia proponowanq uchwalq informujqc,2e Klub sportowy
HETMAN Zd2ary ubiega siq o dofinasowanie w wysoko6ci 30 000 zt z innej
instytucji na utrzymanie klubu .Aby pozyskai 5rodki wymagany jest wktad
wtasny.Zebygmina udzielita takiej dotacji dla klubu na wktad wlasny, a wtym
przypadku jest to kwota 5 000 zl musi byi podjqta uchwala z ustawy o sporcie,

a nie o wolontariacie i po2ytku publicznym stqd ten projekt uchwaly .

Przewodniczqcy komisji otwiera dyskusjq

Radny Pokora pyta czy opr6cz Hetmana sq inne kluby sportowe w gminie.

Przewodniczqcy komisji odpowiada, 2e jeszcze jest klub sportowy BASZTA.

Przewodniczqcy komisji zarzqdza glosowanie i pyta kto jest za wydaniem
pozytywnej opinii projektu uchwaly w sprawie okre5lenia warunk6w itrybu
finansowania zadania wtasnego gminy w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu.

W drodze gtosowania wydano opiniq pozytywnq jednogloSnie.



7. Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie dotacji celowej dla
Gminnego OSrodka Kultury w Boleslawcu na zakup sprzqtu muzycznego.

Skarbnik Gminy- Celem tego projektu uchwaly jest realizacja funduszu
soleckiego wsi Zd2ary .

Rada Sotecka przeznaczyfa pierwotnie 7 500 zt; aktualnie przeznacza 10 000 na

zakup instrument6w muzycznych zt dla orkiestry w Zd2arach.

Gmina przeka2e te 10 000 zi w formie dotacji dla GCK, kt6ra bqdzie realizowai
ten zakup i bqdzie to na ich stanie.

O Przewodniczqcy Komisji pyta kto jest za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie
dotacji dla GCK na zakup instrument6w muzycznych.

W drodze gfosownia wydano opiniq pozytywnq jednoglo5nie.

8. Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie
gminy na rok 2019.

Skarbnik Gminy omawia proponowane zmiany w bud2ecie gminy .

W pierwszej kolejno6ci omawia dochody kt6re na skutek wprowadzonych
zmian zwiqkszyty sig o t63 162,56 zt do kwoty t7 104976,99 ztotych .

Skarbnik informuje, 2e jest zwiqkszenie wydatk6w majqtkowych na

przebudowq d169. Jest to droga Zdiary - Podjaworek ,Wiewi6rka .

Sekretarz Gminy informuje, 2e w Tdlary- Podjaworek to bqdzie asfalt. Jest to
dofinansowanie z Narodowego Programu Przebudowy Dr6g [okalnych .Nie

wiemy czy te Srodki sq pewne bo nie ma pisma. Bazujemy na informacji z listy
ostatecznej rankingowej .lnformacja o przyznanych Srodkach ma siq ukazai do

korica marca br. W momencie otrzymania dotacji i podpisaniu umowy to kwota

245 000 zapisana na drogq w Zd2arach mo2e byi przeznaczona na inne zadania.

Skarbnik Gminy informuje,2e musi byi 100% zabezpieczonych Srodk6w w
bud2ecie gminy w momencie otrzymania dofinansowania.



Skarbnik Gminy informuje o planowanej wymianie o5wietlenia ulicznego z

rtqciowego kt6rego w gminie jest najwigcej i sadowego na ledowe
e nergooszczqd ne.

Plan wymiany jest rozlo2ony na 5 lat. Na jeden rok planuje siq przeznaczyi
70 000 do 100 000 zl .Przed podjqciem tej decyzji zostala przeprowadzona
analiza punkt6w oiwietleniowych w gminie przez sp6tkq o6wietleniowq i

dokonane wyliczenia -koszty przed ipo modernizacji w rozbiciu na
poszcze96lne miejscowoSci. Jest to jeszcze weryfikowane. Rtqciowych jest
najwiqcej 277 .Wykaz w zatqczeniu.

Na podstawie tego kosztorysu sq widoczne oszczqdno6ci i 6wiatlo bqdzie catq
noc. W nocy przygaszane stwierdza w6jt gminy.

Oprawa pojedyncza ledowa z monta2em to koszt t 200 zl plus podatek VAT
t|t476 zl .Wymiana na koszt gminy.

Skarbnik- JesteSmy udzialowcami w sp6lce oiwietleniowej to jest dla nas

korzystne. Mo2emy np. brai udziat w posiedzeniu sp6lki.

Przewodniczqcy Rady - W ciqgu kadencji wymienii cale o6wietlenie na ledowe.

Skarbnik jest za tym aby ten program wymiany oSwietlenia ruszyt na miarq
posiadanych Srodk6w bud2ecie. Sekretarz Gminy informuje,2e do 13.04.2019 r.

bqdzie zto2ony wniosek o dofinansowanie na drogq w Mieleszynie.Byto
spotkanie z projektantem drogi .Mo2na wydzielii pas dla pieszych nie bqdzie

chodnika .Wktad wiasny na tq drogq to fundusz sofecki wsi Mieleszyn oraz

Srodki z SKR.

Nastqpnie skarbnik przedstawia plan wydatk6w jednostek pomocniczych gminy

w ramach Funduszu soleckiego na rok 2019 kt6ry stanowi zatqcznik do
protokolu.

Przedstawia zadania inwestycyjne ,kt6re doszly jako nowe tj. przebudowa drogi

w Mieleszynie kt6ra ma najwiqksze szanse na dofinansowa nie,budowa sieci

wodociqgowej drugi etap w Mieleszynie na projekt ll etapu,adaptacja
pomieszczenia w budynku OSP Gola na chtodniq,zakup komputerowych stacji

roboczych na stanowiska pracy w Urzqdzie Gminy,adaptacja i doposa2enie

czq5ci budynku w szkole w Bolestawcu na pomieszczenie stot6wki ikuchni,
modernizacja o(wietlenia.

Skarbnik informuje,2e po zmianach w bud2ecie wydatki zmniejszyly siq o L59 39

zt,a zwiqkszyiy o 933 226,07 zt i wynoszq t7 31,6 584,07



Nastqpnie skarbnik gminy omawia poszczeg6lne zalqczniki zmian w budiecie
stanowiqce zatqcznik do protokolu.

Radny Pokora pyta z czego wynikajq dodatki jednorazowe dla nauczycieli.

Sekretarz odpowiada, 2e to wynika to z karty nauczyciela je6li nauczyciel nie
osiqgnie Sredniego wynagrodzenia w danej grupie zawodowej to musi miei
doplacone. W przypadku golego etatu nie osiqgnie Sredniej i w6wczas gmina

ma obowiqzek doptacid .Dotyczy to szkoly w Boleslawcu.

Przewodniczqcy komisji poddaje proponowane zmiany w bud2ecie pod

gtosowanie i pyta kto jest za pozytywnq opiniq.

Komisja w drodze gfosowania wydata opiniq pozytywnq jednogloSnie.

9.Wydanie opinie na temat projektu uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej
prognozy finansowej Gminy Bolestawiec na lata 2019-2032.

Skarbnik gminy om6wit proponowane zmiany wieloletniej prognozy finansowej
gminy Bolestawiec na lata 2019-2032 ,kt6ry stanowi zatqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Komisji- czy sq pytania do projektu uchwaly i zarzqdza

gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednoglo5nie.

ll.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie zarzqdzania poboru

podatku od nieruchomo6ci, rolnego, le6nego od os6b fizycznych w drodze

inkasa, okreSlenia inkasent6w iwysokoSci oplaty za inkaso.

lnspektor ds. Rady Gminy informuje ,2e zmiana musi nastqpii w zwiqzku ze

zmianq sottys6w, kt6rzy sq inkasentami podatku. Wysoko6i inkasa pozostaje

bez zmian.

TreSi uchwaly radni otrzymali, kt6ra stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy komisji pyta kto jest za wydaniem pozytywnej opinii izarzqdza
giosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednogto5nie.

l2.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie oplaty targowej na

terenie gminy.



Przewodniczqcy Komisji przystqpuje do wydania opinii i otwiera dyskusjq.

Inspektor informuje, 2e proponowana zmiana oplaty targowej jest
podyktowana zmianq soltys6w ,kt6rzy sq inkasentami tej opfaty . Dzienne
stawki oplaty oraz wynagrodzenie dla inkasenta pozostajE bez zmian.

Przewodniczqca komisji zarzqdza gtosowanie w wyniku kt6rego pozytywnie
jednogto5nie zaopiniowano proponowanq uchwatq.

l3.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr
XXXV / 1989 / 201"8 w sp rawie regu la m inu wynagra dza n ia na u czycie I i

zatrudnionych w przedszkolach i szkolach prowadzonych przez gminq.

Przewodniczqcy komisji pyta czy sq uwagi do projektu uchwaty,nastqpnie
zarzEdza gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednogtoSnie.

Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie zmiany statutu gminy

Bolestawiec.

Przewodniczqcy komisji przystqpuje do zaopiniowania przedmiotowej uchwaly i

pyta czego dotyczq zmiany .

Inspektor ds. obslugi Rady Gminy informuje,2e nadz6r wojewody za

O kwestionowal nastqpujEce paragrafy zapisu w statucie:

w 59 skre5la siq ust.4

skre5lenie I23,5 44 w 5 52 ust.skreSlenie pkt 5 ;S31 otrzymuje brzmienie:

uchwaly iinterpelacje dorqcza siq niezwtocznie,nie p6lniej ni2 5 dni od

zakoficzenia sesji w6jtowi gminy

$ 62 otrzymuje brzmienie : Komisja skarg, wniosk6w i petycji prowadzqc

postqpowanie wyja6niajqce w sprawie skargi o kt6rej mowa w 5 61 ust.2

wystqpuje do w6jta gminy albo do wlaSciwego kierownika jednostki

organizacyjnej z wnioskiem o zajqcie stanowiska ,w terminie 14 dni.



Przewodniczqcy Komisji pyta kto jest za tym aby zaopiniowai zaproponowane
zmiany statutu przez nadz6r wojewody pozytywnie i zarzqdza glosowanie w
wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednogfo6nie.

14.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie przyjqcia Programu
opieki nad zwierzqtami bezdomnymi izapobieganiu bezdomnoici zwierzqt na

rok 2019.

Przewodniczqcy Komisji przystqpuje do zaopiniowania programu i otwiera
dyskusjq.

Przewodniczqcy komisji zarzqdza glosowanie na podstawie kt6rego wydano
opiniq pozytywnq -jed nogfo5nie.

1.5.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci

diet dla sottvs6w .

Skarbnik Gminy informuje, 2e do tej pory bylo 80 zi za udzial w sesji teraz jest
propozycja Przewodniczqcego Rady aby sottysi mieli 5% podstawy najni2szego

wynagrodzenia.

Przewodniczqcy Komisji pyta kto jest za zmianq diet dla sottys6w i zarzqdza

gtosowanie w wyniku kt6rego zaproponowana zmiana diety dla soltys6w za

udzial w sesji w jest pozytywna.

l6.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na

zakup gruntu stanowiqcej dzialkq nr 4t6/2 poto2ona w Piaskach.

Przewodniczqcy komisji pyta kto jest za wyra2eniem zgody na wykup gruntu

pod parking w Piaskach ze Srodk6w Funduszu Soleckiego wsi Piaski,Kamionka .

W drodze giosowania wydano opiniq pozytywnq jednoglo5nie.



lT.Wydanie opinii na temat projektu w sprawie harmonogramu pracy Rady
Gminy w Boleslawcu na rok 20L9.

Przewodniczqcy Komisji pyta kto jest za przyjqciem otrzymanego
harmonogramu pracy Rady Gminy w Bolesfawcu na rok 2019 .

W drodze gtosowania harmonogram pracy Rady zostat przyjqtyjednoglo5nie.

L8.Wydanie opinii na temat projektu uchwaiy w sprawie udzielenia pomocy
finansowej powiatowi wieruszowskiemu z przeznaczeniem na remont
wyznaczonych odcink6w d169 powiatowych w obrqbie gminy.

Przewodniczqcy Komisji pyta kto jest za wydaniem opinii pozytywnej .

Propozycja komisji jest aby polqczy6 dwa odcinki luk Wiewi6rki i kof c6wka
ZdZar a zrezygnowa6 z remontu Bolestawiec -Radost6w

Przewodniczqcy komisji zarzqdza gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq
pozytywnq jednogioSnie lqcznie z zaproponowanq zmiana kolejnodci remontu .

l9.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie zezwolenia na

sprzeda2 nieruchomoici polo2onej w Piaskach stanowiqcej wlasnoSi Gminy
Bo leslawiec.

Sekretarz Gminy informuje, 2e jest chqtny na zakup tej nieruchomoici w
zwiqzku z tym projekt tej uchwaty.Sekretarz przedstawila mapq polo2enia

przed miotowej dziafki.

Przewodniczqcy Komisji pyta kto jest za wyraZeniem zgody na zbycie
przed miotowej nieruchomo5ci.



Komisja jednogfo5nie zaopiniowata pozytywnie sprzeda2 nieruchomoSci z

uwagq aby umieicii w ogtoszeniu o przetargu informacjq ,2e grunt jest po

nielegalnym wysypisku Smieci.

20.Sprawy 162ne

Przewodniczqcy Komisji informuje,2e podczas objazdu d169 komisja prosi aby
kostkq skladowanq na oczyszczalni 6ciek6w przeznaczy(. na parking w
Bolesfawcu przy ulicy Zielonej ,Szkolnej oraz w Mieleszynie przy szkole.

Przewodniczqcy Komisji prosi aby wyliczyi ilo5i tej kostki pomierzy6 parkingi i

przeznaczyi na wskazane miejsca przez komisjq.

Przewodniczqcy Rady informuje o proSbie parafii w Chr65cinie o dofinasowanie
imprezy stulecia parafii.

Komisja nie zajqla stanowiska w tej sprawie.

Radna Markiewicz informuje, 2e cielaki od Lizonia chodzq po drodze.

2l.Zamkniqcie posiedzenia komisji

Przewodniczqcy Komisji Pan Barttomiej Zuzek stwierdzil wyczerpanie porzEdku

obrad i zamknqi posiedzenie.

Protokotowal

Bqben Zdzislawa

Przewodniczqcy Komisji

Bartlomiej Zuzek
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